
L'enc�rrec de l'hospital al CatSalut �s una

Òbona decisi�Ó

ENDAVANT á Els alcaldes de Montcada, Cerdanyola, Ripollet i

Barber� consideren que s'ha fet Òun pas m�sÓ per a la construcci�

de l'Ernest Lluch PRIVATITZACIî á La Plataforma de la Sanitat

P�blica diu que es vol privatitzar l'hospital

Diversos pintades denuncien els

retards del projecte en la fa巽ana del

solar on s'ha de fer de l'hospital. Foto:

C.A.F.

Mar�a Elena P�rez, alcaldessa de Montcada i

presidenta de la Mancomunitat Intermunicipal de

Cerdanyola, Montcada i Ripollet, ha dit a El Punt

que l'enc�rrec que el Departament de Salut ha

fet a l'Institut Catal� de Salut (CatSalut) per

preparar el concurs per a la construcci� i la

gesti� del futur hospital Ernest Lluch �s Òuna

bona decisi�Ó i suposa Òun pas m�s en la

construcci�Ó d'aquest centre sanitari per al sud

de la comarca.

P�rez ha explicat que tant els ajuntaments de la

mancomunitat com el de Barber� esperen que la licitaci� del projecte Òes faci al

m�s aviat possible durant el 2011Ó. I �s que els quatre ajuntaments vallesans

recorden que l'hospital de Sabadell Òest� saturatÓ i els habitants de Montcada

encara han de despla�ar-se fins a les instalálacions de l'hospital de la Vall d'Hebron

de Barcelona.

Hi estaran a sobreEls consistoris s�n conscients de la necessitat d'aquest hospital i

per aquest motiu P�rez ha explicat que Òes continuar� pressionant des de la

mancomunitatÓ. Una pressi� que es traduir�, com fins ara, en forma de reunions

amb els consellers de torn que resultin del nou govern, que sortir� de les eleccions

al Parlament d'aquest diumenge.Canvi de modelEl portaveu de la Plataforma per

a la Defensa de la Sanitat P�blica i de Qualitat, Ignacio Barqu�n, va mostrar ahir el

seu malestar amb el Departament de Salut perqu� la proposta de licitar

conjuntament l'obra i la gesti� de l'hospital Òno t� res a veure amb el projecte

originalÓ, ja que considera que aix� suposar� Òla privatitzaci� del serveiÓ. Al

mateix temps, retreu als ajuntaments que no hagin adm�s que no s'estan

complint els calendaris previstos. La Plataforma es reunir� dilluns o dimarts de la

setmana que ve per decidir quines accions emprenen.

Fins ara, la veu cr�tica dels ve�ns s'ha fet sentir en diverses ocasions Ðsovint

coincidint amb actes relacionats amb la presentaci� del projecte i amb visites de

la consellera de Salut, Marina GeliÐ i han organitzat fins a quatre manifestacions.

L'�ltima va ser diumenge passat, amb unes 300 persones.
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